

Important! Write down the country in the field with address!

Wichtig! Land einzugeben!

Важно! в адресах писать страну!

Information concerning the first party

Surname		
Baum		
First name and middle names		Date of birth
Alexander		26.02.1984
Place of registration of birth (birth parish and district)		
Berlin, Germany		
Address		
Wiener Straße 20		
District of residence		
10999 Berlin, Germany		
Telephone number • private	Telephone number • mobile	Telephone number • work
+34 159 1351351		
Are you a Danish citizen		If no, a citizen of
<input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No		Germany

Former marriage/civil partnership

Have you formerly been married/been part of a civil partnership	If yes, how was the latest marriage/civil partnership dissolved		
<input type="checkbox"/> No <input checked="" type="checkbox"/> Yes	<input checked="" type="checkbox"/> Divorce	<input type="checkbox"/> Death	<input type="checkbox"/> Annulment
Full name of latest spouse/civil partner			
Elena Mayer			

Other personal relations

Under s. 3 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, a person who is under guardianship under s. 5 of the Danish Act on Guardianship or under guardianship combined with deprivation of a person's legal capacity, cf. s. 6 of the Danish Act on Guardianship cannot marry without the consent of the guardian. The consent can be given on a special form which the local authority can give you.

Are you under guardianship

No Yes

Under s. 6 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, two relatives in the direct line of ascent or descent (e.g. parents and children) or siblings cannot marry.

Are you as closely related to the person whom you are to marry as mentioned above

No Yes

Under s. 7 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, two people are not allowed to marry if one of them has been married to the other one's relative in the direct line of ascent or descent (e.g. parents-in-law and children) without the permission of Danish Social Appeals Board.

Are you as closely related by marriage to the person whom you are to marry as mentioned above

No Yes

Under s. 8 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, an adoptive parent and his/her adopted child cannot marry as long as the adoptive relationship exists.

Is there an adoptive relationship between you and the person whom you are to marry as mentioned above.

No Yes

Change of name on your wedding day (application form can be found on borger.dk)

I have applied for a change of name on my wedding day so that the name will appear from the marriage certificate. I have	
<input type="checkbox"/>	sent the application to my parish of residence/in South Jutland, the district in which my birth was registered
<input type="checkbox"/>	submitted the application to the local authority together with this form

Information concerning the second party

Surname Busch		
First name and middle names Eva	Date of birth 16.08.1990	
Place of registration of birth (birth parish and district) Madrid, Spain		
Address Calle de Serrano, 17		
District of residence 28001 Madrid, Spain		
Telephone number • private +48 0486 184634	Telephone number • mobile	Telephone number • work
Are you a Danish citizen <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No		If no, a citizen of Spain

Former marriage/civil partnership

Have you formerly been married/been part of a civil partnership <input type="checkbox"/> No <input checked="" type="checkbox"/> Yes	If yes, how was the latest marriage/civil partnership dissolved <input type="checkbox"/> Divorce <input checked="" type="checkbox"/> Death <input type="checkbox"/> Annulment
Full name of latest spouse/civil partner Boris Gwozdizkij	

Other personal relations

Under s. 3 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, a person who is under guardianship under s. 5 of the Danish Act on Guardianship or under guardianship combined with deprivation of a person's legal capacity, cf. s. 6 of the Danish Act on Guardianship cannot marry without the consent of the guardian. The consent can be given on a special form which the local authority can give you.

Are you under guardianship
 No Yes

Under s. 6 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, two relatives in the direct line of ascent or descent (e.g. parents and children) or siblings cannot marry.

Are you as closely related to the person whom you are to marry as mentioned above
 No Yes

Under s. 7 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, two people are not allowed to marry if one of them has been married to the other one's relative in the direct line of ascent or descent (e.g. parents-in-law and children) without the permission of Danish Social Appeals Board.

Are you as closely related by marriage to the person whom you are to marry as mentioned above
 No Yes

Under s. 8 of the Danish Act on the Formation and Dissolution of Marriage, an adoptive parent and his/her adopted child cannot marry as long as the adoptive relationship exists.

Is there an adoptive relationship between you and the person whom you are to marry as mentioned above.
 No Yes

Change of name on your wedding day (application form can be found on borger.dk)

I have applied for a change of name on my wedding day so that the name will appear from the marriage certificate. I have

sent the application to my parish of residence/in South Jutland, the district in which my birth was registered



submitted the application to the local authority together with this form

Information about place of marriage

Name of church or town hall	Date of marriage

Date and signature

The declaration must be made and signed personally by each party before the marriage can take place. One party cannot sign for the other party even if a power of attorney exists. **If you make a false declaration, you are punishable pursuant to s. 163 of the Danish Penal Code.** The declaration must be dated at the same time as the signature. The notice of marriage must be submitted to the local authority not later than four weeks after the date of signing.

Date and signature • first party 15.09.2017 	Date and signature • second party 15.09.2017 
--	--

VI 005 (06/2012)

Angaben zu Partner 1

Nachname		
Vor- und Mittelnamen		Geburtsdatum
Eintragungsort der Geburt	Land	
Vollständige Anschrift		
Land		
Telefonnummer • privat	Telefonnummer • Handy	Telefonnummer • Arbeitsplatz
Sind Sie dänischer Staatsangehöriger <input type="checkbox"/> Ja <input type="checkbox"/> Nein		Falls nein, Staatsangehöriger in:

Frühere Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft

Haben Sie schon früher eine Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft geschlossen <input type="checkbox"/> Nein <input type="checkbox"/> Ja	Falls ja, wie wurde die letzte Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft aufgelöst <input type="checkbox"/> Scheidung <input type="checkbox"/> Tod <input type="checkbox"/> Nichtigkeitserklärung
Vollständiger Name des letzten Ehepartners bzw. eingetragenen Partners	

Andere persönliche Umstände

Nach § 3 des Ehegesetzes darf jemand, der sich gemäß § 5 des Betreuungsgesetzes in Betreuung befindet oder gemäß § 6 des Betreuungsgesetzes mit Entzug der rechtlichen Handlungsfähigkeit unter Betreuung steht, ohne Einwilligung des Betreuers nicht die Ehe eingehen. Die Einwilligung kann auf einem speziellen Formular erteilt werden, das bei der Gemeinde erhältlich ist.

Stehen Sie unter Betreuung
 Nein Ja

Nach § 6 des Ehegesetzes darf zwischen Verwandten in gerader auf- oder absteigender Linie (z.B. zwischen Eltern und Kindern) sowie zwischen Geschwistern keine Ehe geschlossen werden.

Sind Sie mit der Person, die Sie heiraten wollen, so nah verwandt wie oben beschrieben
 Nein Ja

Nach § 7 des Ehegesetzes darf ohne Genehmigung des Sozialbeschwerdeamtes (Ankestyrelsen) keine Ehe zwischen Personen geschlossen werden, von denen die eine mit einem/einer Verwandten der anderen in gerader auf- oder absteigender Linie verheiratet gewesen ist (z.B. zwischen Schwiegereltern und -kindern).

Sind Sie mit der Person, die Sie heiraten wollen, so nah verschwägert wie oben beschrieben
 Nein Ja

Nach § 8 des Ehegesetzes dürfen Adoptiveltern und Adoptivkinder nicht die Ehe miteinander eingehen, solange das Adoptivverhältnis besteht.

Besteht zwischen Ihnen und der Person, die Sie heiraten wollen, ein Adoptivverhältnis wie oben beschrieben
 Nein Ja

Namensänderung am Hochzeitstag (Antragsvordruck erhältlich unter borger.dk)

Ich habe eine Namensänderung am Hochzeitstag beantragt, sodass der Name aus der Heiratsurkunde hervorgehen wird. Ich habe

den Antrag an die Pfarrei meines Wohnsitzes bzw. in Sønderjylland an die Gemeinde (Kommune) geschickt, wo meine Geburt registriert ist

den Antrag an die Gemeinde übergeben bzw. geschickt, evtl. gleichzeitig mit dieser Erklärung

Angaben zu Partner 2

Nachname		
Vor- und Mittelnamen		Geburtsdatum
Eintragungsort der Geburt Land	Land	
Vollständige Anschrift		
Land		
Telefonnummer • privat	Telefonnummer • Handy	Telefonnummer • Arbeitsplatz
Sind Sie dänischer Staatsangehöriger <input type="checkbox"/> Ja <input type="checkbox"/> Nein		Falls nein, Staatsangehöriger in:

Frühere Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft

Haben Sie schon früher eine Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft geschlossen <input type="checkbox"/> Nein <input type="checkbox"/> Ja	Falls ja, wie wurde die letzte Ehe bzw. eingetragene Partnerschaft aufgelöst <input type="checkbox"/> Scheidung <input type="checkbox"/> Tod <input type="checkbox"/> Nichtigkeitserklärung
Vollständiger Name des letzten Ehepartners bzw. eingetragenen Partners	

Andere persönliche Umstände

Nach § 3 des Ehegesetzes darf jemand, der sich gemäß § 5 des Betreuungsgesetzes in Betreuung befindet oder gemäß § 6 des Betreuungsgesetzes mit Entzug der rechtlichen Handlungsfähigkeit unter Betreuung steht, ohne Einwilligung des Betreuers nicht die Ehe eingehen. Die Einwilligung kann auf einem speziellen Formular erteilt werden, das bei der Gemeinde erhältlich ist.

Stehen Sie unter Betreuung
 Nein Ja

Nach § 6 des Ehegesetzes darf zwischen Verwandten in gerader auf- oder absteigender Linie (z.B. zwischen Eltern und Kindern) sowie zwischen Geschwistern keine Ehe geschlossen werden.

Sind Sie mit der Person, die Sie heiraten wollen, so nah verwandt wie oben beschrieben
 Nein Ja

Nach § 7 des Ehegesetzes darf ohne Genehmigung des Sozialbeschwerdeamtes (Ankestyrelsen) keine Ehe zwischen Personen geschlossen werden, von denen die eine mit einem/einer Verwandten der anderen in gerader auf- oder absteigender Linie verheiratet gewesen ist (z.B. zwischen Schwiegereltern und -kindern).

Sind Sie mit der Person, die Sie heiraten wollen, so nah verschwägert wie oben beschrieben
 Nein Ja

Nach § 8 des Ehegesetzes dürfen Adoptiveltern und Adoptivkinder nicht die Ehe miteinander eingehen, solange das Adoptivverhältnis besteht.

Besteht zwischen Ihnen und der Person, die Sie heiraten wollen, ein Adoptivverhältnis wie oben beschrieben
 Nein Ja

Namensänderung am Hochzeitstag (Antragsvordruck erhältlich unter borger.dk)

Ich habe eine Namensänderung am Hochzeitstag beantragt, sodass der Name aus der Heiratsurkunde hervorgehen wird. Ich habe

den Antrag an die Pfarrei meines Wohnsitzes bzw. in Sønderjylland an die Gemeinde (Kommune) geschickt, wo meine Geburt registriert ist

den Antrag an die Gemeinde übergeben bzw. geschickt, evtl. gleichzeitig mit dieser Erklärung

Angaben zum Trauungsort

Name der Kirche oder des Rathauses	Trauungsdatum
------------------------------------	---------------

Datum und Unterschrift

Die Erklärung muss von jedem Partner persönlich abgegeben und unterzeichnet werden, bevor die Trauung vorgenommen werden kann. Es kann nicht der eine Partner für den anderen unterschreiben, selbst wenn eine Vollmacht vorliegt. **Die Abgabe einer unrichtigen Erklärung kann nach § 163 des Strafgesetzbuches bestraft werden.** Die Erklärung muss gleichzeitig mit der Unterschrift datiert werden. Die Eheerklärung ist bei der Gemeinde spätestens vier Wochen nach dem Datum der Unterzeichnung einzureichen.

Datum und Unterschrift • Partner 1	Datum und Unterschrift • Partner 2
------------------------------------	------------------------------------